
 

Делегаткиња Нермина Капетановић поставила је сљедеће питање Савјету 

министара БиХ: 

„Подаци казују да је БиХ држава с најскупљим лијековима у региону. Цијене лијекова у 

неким кантонима ФБиХ разликује се и до 50%. Да ли је тачно да је Агенција за лијекове 

и медицинска средства БиХ урадила измјене правилника о регулисању максималне 

цијене лијекова на бх. тржишту? Ако је тачно, зашто поменуте измјене Савјет 

министара БиХ не уврштава у дневни ред, нарочито зато јер је то обавеза из 2009. 

године. Неопходно је да Савјет министара БиХ води рачуна о интересима грађана и 

њиховом праву на једнак приступ медицинској заштити, што им је загарантовано и 

законом о здравственој заштити и Међународном конвенцијом о заштити људских 

права.“ 

 

 

 


